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Rok temu o tej porze byliśmy w trakcie kampanii wyborczej do samorządów. Wybrany na
burmistrza w 2018 roku mgr Leszek Świder szedł do wyborów z hasłem "Wykorzystajmy
potencjał Rabki".  Jak wykorzystuje ten potencjał? Jak po roku widzi swoją funkcję w roli
burmistrza Rabki-Zdroju? Czy program, z którym szedł do wyborów, jest już w jakiejś części
realizowany? Jaką ma wizję Rabki po zakończeniu swojej 5. letniej kadencji?

  

Wystarczy niewielki deszcz, aby przez deptak obok fontanny ze słoniami popłynął potok, a przy
większych opadach zamienił się w jeziorko.
A wszystko przez zarośniętą trawą kratkę ściekową.

  

Do ośrodka narciarskiego Maciejowa należy skręcić w prawo... a podobno wyciągu już nie ma...
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